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Vragen Commissie Economie Antwoorden  
1. Het Ministerie van Veiligheid en Justitie wil niet dat er een melkgeitenhouderij komt in 

de buurt van het beoogde justitieel complex in Ritthem. Ze vindt de 
gezondheidsrisico’s groot, onzeker en niet volledig te overzien en hoopt dat de 
gemeente afziet van vergunningverlening. Het Ministerie van LNV had al eerder 
gevraagd om een geitenstop omwille van gezondheidsredenen.  
GS geeft in de beantwoording van de vragen aan hierin geen rol te zien voor de 
Provincie. Wat is de huidige stand van zaken? 

De stand van zaken is onveranderd.  

2. GS heeft eerder aangegeven vanwege de komst van het Justitieel Complex desnoods 
op zoek te gaan naar een andere locatie voor de geitenhouderij. Volgens het antwoord 
op vraag 4 is er geen alternatieve locatie voor de geitenhouderij. Als voor geen van 
beiden een alternatieve locatie in zicht is, is er dan wel een oplossing in zicht? 

Bij de beantwoording van vraag 4 is slechts aangegeven dat geen 
onderzoek is gedaan naar een alternatieve locatie.  
Gemeente Vlissingen is nu aan zet in het kader van de 
omgevingsvergunning. 

3. Kan GS haar antwoord op vraag 10 nader toelichten? Accepteert zij, gewaarschuwd 
en met kennis van de gezondheidsrisico's, niet juist een heel grote aansprakelijkheid? 

Provinciale Staten hebben net als het Rijk besloten geen geitenstop in te 
stellen. De gemeente Vlissingen is bevoegd gezag voor het al dan niet 
verlenen van een omgevingsvergunning voor de geitenhouderij. Het is 
aan de gemeente om daarbij relevante aspecten te betrekken en een 
zorgvuldig besluit te nemen. De provincie heeft daarin geen bevoegdheid 
en verantwoordelijkheid. 




